
Nieuwe bedrijven 

 

We hebben in Staphorst altijd gezegd dat we in de eerste plaats bedrijventerreinen ontwikkelen voor 

plaatselijke ondernemers, maar dat we zo nu en dan ook plaats bieden aan een bedrijf van buitenaf. 

In de regio zijn ze daar niet altijd enthousiast over, maar we mogen wat dat betreft best aan de weg 

timmeren. Steeds meer jongeren volgen een hogere opleiding en dan is het goed dat we voor die 

doelgroep ook arbeidsplaatsen kunnen creëren. We moeten ons hiervoor hard maken bij de 

provincie, mooie kans voor De Esch 0. 

 


